
                    
                                P R O T O K Ó Ł
z obrad VIII Sesji Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim
                odbytych w dniu 12 lipca 2007 roku

              Otwarcia obrad VIII Sesji Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim 
dokonał jej Przewodniczący Radny Marek Golasiński stwierdzając quorum.
W obradach udział bierze  12 radnych – lista obecności w załączeniu.

            Przedstawiając porządek obrad zaproponował jego poszerzenie o punkt 
9 – podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania Uchwały nr XIII/183/07 Rady 
Miasta Bydgoszczy z dnia 27 czerwca 2007r. w sprawie projektu uchwały o 
przekształceniu Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 
Wielospecjalistycznego Szpitala Miejskiego im. Dr Warmińskiego w 
Bydgoszczy polegającego na likwidacji niektórych komórek działalności 
podstawowej.
           W wyniku głosowania poszerzony porządek obrad został przyjęty
– za jego przyjęciem głosowało 12 radnych.

Ad.2: W wyniku głosowania został przyjęty protokół z obrad VII Sesji Rady
           Miejskiej. Za jego przyjęciem głosowało 12 Radnych.

Ad. 3:Informacja Burmistrza Brześcia Kujawskiego:
– główne sprawy to inwestycje (przetarg na wykonanie termomodernizacji 

wygrała firma z Poznania);
– droga w Kąkowej Woli – przetarg na wykonanie wygrała firma z Mogilna;
– w przygotowaniu jest wniosek na przebudowę stadionu;
– ulice: Ogrodowa, Krótka, Głucha – dokumentacja i wykonanie;
– oczyszczalnie przydomowe – zadanie już realizowane przez ZUK;

G.Katolik – Pytanie moje dotycz wysokości kwot: przed i po przetargu (droga
      w Kąkowej Woli.
R.Szeleziński – Pytania:

1. Czy były w naszych szkołach „trójki gertychowskie” i jakie są tego 
wyniki?

2. Plan zagospodarowania przestrzennego – jaki jest aktualny stan prac ? 
Prośba o zapoznanie radnych i sołtysów gdyż my nic nie wiemy.

3. Pojemniki na segregację śmieci – Czy zakupimy z naszych pieniędzy 
ponieważ Starostwo na ten cel nie przeznaczy w roku bieżącym żadnych 
pieniędzy.

4. Oznakowanie ulic i dróg. Czy nie należałoby na ten cel zaplanować 
pieniądze w budżecie gminy?

P.Małas – Z-ca Burmistrza: We wszystkich szkołach na naszym terenie byli. 
Należy stwierdzić, że nie było to dobrze zorganizowane. Protokóły jeszcze nie 
spłynęły z Kuratorium.

Burmistrz – Oznakowanie (S.Wolski) – jesteśmy po pierwszych rozmowach z 
projektantami. Dotyczy to opracowanie dokumentacji na organizację ruchu. Nie 
znamy jeszcze jakiego rzędu będą to koszty.



Pojemniki – Może Starostwo jeszcze w tym roku zakupi. My w budżecie na ten 
cel mamy zaplanowanych 30 tys. Złotych.
Plan zagospodarowania przestrzennego – uaktualnienie w pierwszym rzędzie 
terenów wiejskich tam gdzie będzie przebiegała autostrada. Rozmowy z 
wykonawcami planu. Z tym wiąże się zmiana w studium zagospodarowania 
przestrzennego głównie w części dotyczącej Pikutkowa i Brzezia.

R. Szeleziński – proponuję aby temu ostatniemu tematowi poświęcić oddzielne 
posiedzenie Komisji Rady i zapoznanie nas.
G.Katolik – Przekazano do Urzędu Marszłkowskiego projekt dotyczący 
remontu stadionu. Przystąpiono do opracowania dokumentacji. Pojawiła się 
szansa na zdobycie na ten cel środków z Urzędu Marszałkowskiego (ok. 33% 
od wartości 2 mln. zł.)
J.Karkosiński – Czy będą robione ogródki jordanowskie?
Burmistrz – W tym roku złożyliśmy do Urzędu Marszałkowskiego 1 wniosek. 
W zeszłym roku na 5 wniosków – nie otrzymaliśmy na realizację ani jednego. 
W tym roku zobaczymy.
I jeszcze jedna sprawa – zwrócili się do mnie z prośbą najemcy „Laguny” w 
Brzeziu o jej wykupienie. Potrzebny jest tam kapitalny remont. Jaka jest 
Państwa opinia na ten temat.
J.Karkosiński – Dobrze by było zrobić w Brzeziu zebranie z mieszkańcami.
Burmistrz – Na zebranie nie przyjdzie zbyt wiele osób. Może w imieniu 
mieszkańców niech opinię wyrazi Rada Sołecka.

Ad. 4: Projekt uchwały był przedmiotem dyskusji na posiedzeniu Komisji Rady
           Miejskiej. Pytań nie było.
           Przewodniczący odczytał treść uchwały. W wyniku głosowania uchwała
          została przyjęta 12 głosami.

Ad.5: Projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji. Pytań nie było. 
          Przewodniczący odczytał treść uchwały. Za przyjęciem uchwały
          głosowało 12 radnych.

Ad. 6: Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji. Pytań nie
           było. 
           Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. Za jej przyjęciem
           głosowało 12 radnych.

Ad. 7: Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji. Pytań nie
           było.
           Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. Uchwała została przyjęta
           12 głosami.

Ad. 8: Projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji. Czy są pytania?

R.Szeleziński – Jaki % domów (mieszkań) jest podłączony do kanalizacji?
Jaki % domów będzie korzystał z oczyszczalni przydomowych a ile posiada 
aktualnie szamba? Czy są zawarte umowy na wywóz nieczystości płynnych? 
Jaka jest częstotliwość wywozu z szamb? Nie mówi się nic o odprowadzaniu 
wód deszczowych. Uważam, że gdyby to wszystko było ujęte w uchwale – 
byłaby ona bardziej przejrzysta.



Burmistrz – W przypadku oczyszczalni przydomowych – jest to prognoza. 
Wszystko zależy od ilości posiadanych środków finansowych. Do końca nie 
możemy powiedzieć o wykonaniu w 100%. Konkretniej możemy mówić o 
kanalizacji sieciowej. Opracowanych jest kilka dokumentacji (Falborek – pod 
fundusze norweskie). Koszty te będą sięgały orientacyjnie kwoty ok. 20 mln. zł.
W chwili obecnej nie możemy ustalić konkretnego terminu. Ujęcie latami w 
tym przypadku jest bardzo trudne.
Inwentaryzacja kanalizacji (opisowo)  – nie widzieliśmy przesłanek aby 
umieszczać to w tej uchwale.
R.Szeleziński – Przede wszystkim jest to plan perspektywiczny. Chodzi o wagę 
zagadnienia. A co z szambami?
G.Katolik – Czy w przypadku oczyszczalni przydomowych był ogłaszany 
przetarg na ich wykonanie?
Burmistrz – Rozpoczęcie prac przy wykonaniu tych oczyszczalni przez ZUK 
(w uzgodnieniu) nastąpi po 22 lipca br. Zaplanowano wszystkie oczyszczalnie 
przydomowe zamiast szamb. W przypadku kanalizacji sieciowej – realizacja 
będzie zależała od ilości pozyskanych pieniędzy z zewnątrz.
Przewodniczący Rady – Oczyszczalnie przydomowe to nie tylko efekt 
ekonomiczny ale i ekologiczny. Na ten rok planuje się 43 oczyszczalnie.
Burmistrz – Ich realizacja powinna nastąpić już w minionych latach. Co do 
kolejności  realizacji – to idealnych rozwiązań nie ma.
R.Szeleziński – Nie jestem przeciwny tej uchwale ale wolałbym aby to było 
dokładniej określone.
Przewodniczący Rady – Planować też trzeba ostrożnie.

    Więcej pytań nie było. Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały.
Za jej przyjęciem głosowało 11 radnych. Jedna osoba wstrzymała się od 
głosowania.

Ad. 9: Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji. 
           Pytań nie było. 
           Przewodniczący Rady odczytał treść Uchwały. Za jej przyjęciem
           głosowało 9 radnych. 3 radnych wstrzymało się od głosowania.

Ad.10: Radna Irena Ochocińska (Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej)
            odczytała treść protokółu z kontroli przeprowadzonej w KS „Łokietek”.

G.Katolik – Czy na stadionie jest gospodarz plus konserwator?
Mamy pieniądze na projekt. Przebudowa będzie zrobiona ale aby stadion tętnił 
życiem. Musi być ścisła współpraca ze wszystkimi szkołami.
Burmistrz – Musimy doinwestować stadion. Uwagi wniesione przez Komisję 
Rewizyjną w trakcie kontroli omówiono z Prezesem KS”Łokietek”i zostały już 
niektóre uchybienia usunięte.

Ad. 11 – 12:
M.Jagodziński – Droga w Miechowicach – nowa nawierzchnia a strasznie 
zarośnięte pobocza.
Burmistrz – Musimy uruchomić pracowników publicznych. To cały czas 
odrasta.
R.Szeleziński – Ministerstwo Edukacji przekazało pieniądze na dofinansowanie 
zakupu mundurków szkolnych? Na Rumakach po cegielni nadal rozkradają 
ludzie to co jeszcze tam pozostało.



P.Małas – Miały być w maju (50,-zł. na ucznia) przy dochodach na jedną osobę 
w rodzinie nie przekraczających 350,-zł. Wyprawki dla klas 0 – 3.
Burmistrz– Policja patroluje ale wszystkiego się nie da upilnować. Kończymy 
sprawę zamiany gruntów z Panem Kuczyńskim. Nareszcie będzie akt 
notarialny. Wycena w przyszłym tygodniu. Będzie ogłoszony przetarg.
M.Jagodziński – Czy jest możliwość aby prywatni przedsiębiorcy składali 
wnioski na unijne dofinansowania?
Burmistrz – Ci którzy składają wnioski (indywidualnie) to w jakiejś części 
otrzymują dofinansowania.
B.Czapska – Czy po zakończeniu budowy drogi w Dubielewie będzie tam 
ograniczenie prędkości?
Burmistrz – Dołączymy Dubielewo do planu organizacji ruchu.

                 Na tym obrady VIII Sesji Rady Miejskiej zostały zakończone.

                                                                        Protokółował:

      


